
Geacht Bestuur, 
 
In de afgelopen ledenvergadering van 17 november is gesproken over het strooibeleid aan de 
Iepenwei, omdat deze niet opgenomen was is het strooischema van de gemeente. 
Ik heb uw verzoek teruggekoppeld aan wethouder Van Maanen. 
 
Na intern overleg is besloten aan het verzoek tegemoet te komen. Dit betekent dat de Iepenwei in 
het strooischema wordt opgenomen. 
 
Ik zou het op prijs stellen als u dit bericht verder communiceert met uw leden. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Ludolf van Lith 
0345-856584 
 


